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Z á p i s 
 

z 5. jednání finančního výboru Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 
konaného dne 21. 5. 2009 od 10:00 hod.  

RegioCentrum Nový pivovar, Hradec Králové 
 

 
Přítomni: členové výboru (viz prezenční listina) 
 
Omluveni: Ing. Vladimír Záleský 
 Ing. Pavel Bradík 
 Ing. Jaroslav Jirásko 
 
   
Program jednání: 
 
  1.  Zahájení, přivítání přítomných  
  2.    Výsledky auditu hospodaření KHK za rok 2008 – závěrečná zpráva 
  3. 
  4.               
  5. 
  6. 
  7. 
  8. 
  9. 

Příprava rozpočtu 2010, zadání, harmonogram 
Čerpání úvěru České spořitelny a. s., změna akcí u kofi-předfi  
Čerpání úvěru Zdravotnickým holdingem KHK 
Zřízení nového odboru grantů a dotací, stanovení kompetencí 
Průmyslová zóna Solnice-Kvasiny, nová aktualizace rozpočtu + rizika financování 
Různé 
Závěr 

 
 
Jednání v 10:00 hodin zahájil a řídil předseda finančního výboru Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje pan Luboš Hűbsch. Uvítal přítomné a upozornil na materiály, které 
byly všem členům výboru poslány e-mailem před zasedáním. 
 
 
 
K bodu l 
Zahájení, přivítání přítomných  

 
§ jednomyslně byl schválen program 5. jednání finančního výboru Zastupitelstva 

Královéhradeckého kraje  
§ jednomyslně byla schválena ověřovatelkou zápisu paní Ing. Pavla Maršíková 
§ výbor hlasoval o přítomnosti přizvaných hostů (Ing. Miloslava Nejedlého, vedoucího 

ekonomického odboru KÚ KHK; paní Kopřivové, pověřené vedením oddělení rozpočtu a 
financování KÚ KHK; Ing. Jarkovského, vedoucího oddělení rozpočtu škol a školských 
zařízení; PhDr. Scháněla PhD., ředitele Zdravotnického holdingu KHK; paní Hronovské, 
ekonomky Zdravotnického holdingu KHK; Ing. Dostálové, ředitelky CEPu;  pana Holendy, 
pověřeného vedením odboru grantů a dotací; Ing. Černého, vedoucího oddělení prevence, 
rozvoje a sociálně právní ochrany; paní Ing. Peršinové, referentky oddělení regionálního 
rozvoje a pana Ing. Prokeše ze Zdravotnického holdingu KHK, hlasování – 9 pro, 0 proti, 
0 zdržel 

§ jednomyslně byl schválen zápis ze 4. jednání finančního výboru 
§ další jednání výboru bude dne 4. 6. 2009 
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Návrh– hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
 
 Hlasování: 
         Pro   9  
         Proti   0  
         Zdržel se  0 
 
USNESENÍ VF/5/23/2009 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. s c h v a l u j e  
  1) program 5. jednání finančního výboru Zastupitelstva Královéhradeckého 

kraje 
2) zápis ze 4. jednání finančního výboru 

II.  v o l í  
  paní Ing. Pavlu Maršíkovou ověřovatelkou zápisu 

 
 
 K bodu 2 
Výsledky auditu hospodaření Královéhradeckého kraje za rok 2008 – závěrečná zpráva 
 

• Ing. Nejedlý, vedoucí ekonomického odboru KÚ KHK, mluvil o závěrečné zprávě auditu 
hospodaření Královéhradeckého kraje za rok 2008 

• členové finančního výboru měli tuto zprávu k dispozici v tištěné podobě 
• Krajský úřad Královéhradeckého kraje dostal ohodnocení výstupu auditu za příslušný rok 

podle zákona č. 420/2004 Sb., § 10 odst. 3: B (drobné, nepodstatné nedostatky) 
• Ing. Nejedlý hovořil o problémech a rizicích, na které upozornili auditoři Ministerstva 

financí ČR  
• zmínil se např. o problému spojeném s DPH ve školství, k tomuto vystoupil i pan Ing. 

Jarkovský, vedoucí oddělení rozpočtu škol a školských zařízení, tento problém byl již 
napraven 

 
 
Návrh– hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
 
 Hlasování: 
         Pro   9 
         Proti   0  
         Zdržel se  0 
 
 
USNESENÍ VF/5/24/2009 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I.         D o p o r u č u j e  Z a s t u p i t e l s t v u  Královéhradeckého kraje  s ch v á l i t  

závěrečnou zprávu auditu hospodaření Královéhradeckého kraje za rok 2008 v rámci    
rozboru hospodaření 
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K bodu 3 
Příprava rozpočtu 2010, zadání, harmonogram 

• Ing. Nejedlý mluvil o harmonogramu prací na přípravě rozpočtu 2010, o politicko-
odborném zadání hlavních záměrů rozpočtu KHK pro rok 2010, o rizicích, o hospodářské 
krizi, o návrhu opatření pro zpracování variant rozpočtu KHK pro rok 2010, specifikoval 
nejhlavnější cíle 

• paní Kopřivová, vedoucí oddělení rozpočtu a financování, přednesla návrh na usnesení: 
že finanční výbor doporučuje  Zastupitelstvu  Královéhradeckého kraje, aby veškeré 
vratky půjčených prostředků byly ponechány v rezervě na řešení rizik rozpočtu 
vyplývajících z hospodářské situace státu, nízkého inkasa daní a dalších negativních 
vlivů na hospodaření kraje 

• toto usnesení bylo přijato 
 
 

Návrh– hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
 
 Hlasování: 
         Pro   9 
         Proti   0  
         Zdržel se  1 
 
 
USNESENÍ VF/5/25/2009 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. D o p o r u č u j e  Z a s t u p i t e l s t v u  Královéhradeckého kraje,               

aby veškeré vratky půjčených prostředků byly ponechány v rezervě na řešení rizik 
rozpočtu vyplývajících z hospodářské situace státu, nízkého inkasa daní a dalších 
negativních vlivů na hospodaření kraje 
 

K bodu 4 
Čerpání úvěru České spořitelny a. s., změna akcí u kofi-předfi  

• Paní Ing. Dostálová, ředitelka Centra evropského projektování, řekla, že jednotlivé akce 
již byly projednány v Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje, ale postupem času došlo 
ke změnám u akcí u kofi-předfi.  Zmínila se mimo jiné např. o Regionálním operačním 
programu a o problémech s placením záloh dopředu, o ukončení 3 projektů - silnice - 
Prkenný Důl, Libřice-Smiřice a Velké Poříčí, o žádosti o revokaci usnesení, o náročnosti 
s vypracováním dílčích projektů  

• Ing. Nejedlý dodal, že objem zůstal stejný, pouze se mění akce u kofi-předfi s tím, že se 
použije vratka z evropské dotace a zapojí se už jako finanční prostředky kraje 

 
 
Návrh– hlasovat o předloženém návrhu usnesení:  
 
 Hlasování: 
         Pro  10 
         Proti   0  
         Zdržel se  0 
 
 
USNESENÍ VF/5/26/2009 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I.       B e r e  n a  v ě d o m í 

   čerpání úvěru České spořitelny a. s., změnu akcí u kofi-předfi  
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K bodu 5 
Čerpání úvěru Zdravotnickým holdingem Královéhradeckého kraje 

• Ing. Prokop, pracovník Zdravotnického holdingu Královéhradeckého kraje, mluvil o 
revolvingovém úvěru 50 mil. Kč, kde v dodatku z roku 2008 bylo sepsáno, že se může 
vyčerpat 30 mil. Kč, a pokud by chtěli čerpat finanční prostředky dál, musí se napsat 
letter of comfort – souhlas Královéhradeckého kraje s převzetím garance za revolvingový 
úvěr 50 mil. Kč, který si vzal Zdravotnický holding Královéhradeckého kraje u Komerční 
banky, a. s. 

• PhDr. Scháněl, ředitel Zdravotnického holdingu Královéhradeckého kraje dodal další 
informace, např. že holding má vyčerpáno z úvěru 25 mil. Kč, které použil na nákup 
zboží (zdravotnického materiálu) 

• dále oba dva odpovídali na dotazy z řad členů výboru (mluvilo se o obratu holdingu, o 
problémech ve zdravotnictví, o vazbě na rozpočet kraje, o výsledcích hospodaření za I. 
čtvrtletí 2009 nemocnic Královéhradeckého kraje, o možné optimalizaci služeb, o 
koncepci zdravotnictví v Královéhradeckém kraji, o zdravotních pojišťovnách, o 
obrovském daňovém propadu, o prognózách na příští roky, o 4 variantách) 

• z dlouhé diskuze všech zúčastněných vyplynulo, že výbor doporučí Zastupitelstvu KHK 
schválit převzetí ručení Královéhradeckým krajem za úvěr Zdravotnického holdingu 
Královéhradeckého kraje do výše 50 mil. Kč 

• paní Hronovská, ekonomka Zdravotnického holdingu KHK, hovořila o usnesení Rady a 
Zastupitelstva ze dne 5. 3. 2009 č. ZK/4/169/2009, kde bylo schváleno poskytnutí 
neinvestičního transferu Česko-německé horské nemocnici Vrchlabí z kapitoly 15. Už při 
schválení nebyl neinvestiční transfer pokryt finančními prostředky. 
Proto předložila návrh řešení a současně žádala o stanovisko od Mgr. Karla Bašeho, ve 
kterém je uvedeno, že musí finanční prostředky Vrchlabí poskytnout. Zároveň si dovoluje 
požádat o navýšení rozpočtu o 3 mil. Kč do kapitoly 15 - zdravotnictví na poskytnutí 
neinvestičního transferu z výsledku hospodaření za rok 2008 

• z diskuze vyplynulo, že paní Hronovská má napsat dopis Česko-německé horské   
       nemocnici Vrchlabí, že po provedení kontroly bude platba provedena 

 
  
Návrh– hlasovat o předloženém návrhu usnesení:  
 
 Hlasování: 
         Pro   10 
         Proti   0 
         Zdržel se  0 
 
 
USNESENÍ VF/5/27/2009 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I.     
 
                 
 
II. 

   D o p o r u č u j e  Z a s t u p i t e l s t v u  Královéhradeckého kraje   
   s c h v á l i t: 
   převzetí ručení Královéhradeckým krajem za úvěr Zdravotnického holdingu  
   Královéhradeckého kraje do výše 50 mil. Kč 
   D o p o r u č u j e 
   odboru sociálních věcí a zdravotnictví provést kontrolu v Česko-německé   
   horské nemocnici Krkonoše, s.r.o., zda poskytují zdravotní služby v rozsahu  
   platné registrace, zejména, zda odpovídá personální vybavení oborům uvedených 
   v platné registraci. Dotace bude poskytnuta po provedení kontroly.    
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K bodu 6 
Zřízení nového odboru grantů a dotací, stanovení kompetencí 

• Ing. Dostálová, ředitelka Centra evropského projektování, hovořila o zřízení nového 
odboru grantů a dotací, o stanovení kompetencí, o počtu zaměstnanců, o jednotlivých 
oddělení a jejich náplni práce, o výhodách nového odboru, o jednotném monitorovacím 
systému, o jednotné dotační politice Královéhradeckého kraje,o zjednodušení 
administrace, jednotné metodice, o zjednodušení přístupu k dotaci pro žadatele, dále 
odpovídala společně s panem Holendou, pověřeným vedení odboru grantů a dotací, na 
dotazy z řad členů výboru 

 
Návrh– hlasovat o předloženém návrhu usnesení:  
 
 Hlasování: 
         Pro  10 
         Proti   0 
         Zdržel se  0 
 
USNESENÍ VF/5/28/2009 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I.       B e r e  n a  v ě d o m í 

   zřízení nového odboru grantů a dotací, stanovení kompetencí 
    
 

 
K bodu 7 
Průmyslová zóna Solnice-Kvasiny, nová aktualizace rozpočtu + rizika financování 

• k tomuto bodu promluvila paní Ing. Peršinová, referentka oddělení regionálního rozvoje 
• materiály byly včas poslány všem členům výboru elektronickou formou 
• hovořila o aktualizaci rozpočtu Průmyslové zóny Solnice-Kvasiny a o jednotlivých   
     změnách (např. u regionální dopravní infrastruktury, školství, zdravotnictví a u  
     integrovaného dopravního systému IREDO) 
• Ing. Nejedlý se zmínil např. o tom, že do Průmyslové zóny Solnice-Kvasiny už bylo    
     vynaloženo 320 mil. Kč, a že tato aktualizace nebude mít žádný dopad na rozpočet kraje 

 
Návrh– hlasovat o předloženém návrhu usnesení:  

 
 Hlasování: 
         Pro             10 
         Proti   0 
         Zdržel se  0 
 
USNESENÍ VF/5/29/2009 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I.       B e r e  n a  v ě d o m í 

   rozpočet akce Průmyslové zóny Solnice-Kvasiny ze dne 7. 5. 2009, projednaný    
   v Komisi pro realizaci investic v PZ Solnice-Kvasiny dne 14. 5. 2009 
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K bodu 8 
Různé 

• Ing. Nejedlý poslal e-mailem všem členům výboru monitoring hospodaření obcí 
Královéhradeckého kraje, monitoring hospodaření Krajského úřadu 
Královéhradeckého kraje, monitoring hospodaření DSO Královéhradeckého kraje 
a rozhodnutí Evropské komise pro ČR de minimis 

• tyto materiály jsou důvěrné a členové nesmí informace zveřejnit  
• k tomuto bodu nebylo přijato žádné usnesení 

 
 
K bodu 9 
Závěr 
 
 

Předseda poděkoval členům finančního výboru za účast na jednání výboru a vzhledem 
k tomu, že byly vyčerpány všechny body programu v 12:45 hodin jednání ukončil.  

 
 
 
 

 
 
 
Zapsala:  Gabriela Bednářová, DiS. 
 
 
 
 

……………………………………….. 
předseda výboru – Luboš Hűbsch 

…………………………………………. 
ověřovatelka zápisu – Ing. Pavla Maršíková 


